
JEGYZŐKÖNYV

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2009. március 25-én 
16 órai kezdettel megtartott képviselőtestületi üléséről.

Jelen vannak: 

Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő 
Cseke Ottó képviselő
Horváth László képviselő
Kis Attila képviselő
Salgó József képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Tarány Sándor képviselő
Szántó István képviselő
Töttős Tibor képviselő
Virág Attila képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok Csaba     polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselőtestület 
11  fővel határozatképes. A kiküldött meghívóban szereplő napirendeket ajánlja 
megtárgyalásra. 

A képviselőtestület a napirendekre tett ajánlással 11 igen szavazattal egyetértett.

Napirend:

1.) Tájékoztató  az  egészségügyi  alapellátás  helyzetéről  és  a  védőnői  szolgálat 
tevékenységéről

Előadó:   Dr.Bartos Krisztina, házi orvos
                Dr. Tassy Péter, házi orvos

       Dr. Mallár Erzsébet, fogszakorvos
                Dr. Kosztándi Molnár Éva,
                Kaló Eszter védőnő
                Sidó Károlyné védőnő
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2.) Tájékoztató  mezőfalvi  civil  szervezetek,  és  a  Mezőföldi  Híd  Egyesület 
tevékenységéről. 

              Előadó:  civil szervezetek vezetői, illetve
                 Márok Csaba polgármester  

3.) Szervezeti és Működési Szabályzat felülvizsgálata

              Előadó:  Dr. Woth László jegyző

4.) Tájékoztató a környezet állapotáról

Előadó: Virág Attila Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság elnöke

5.) Közfoglalkoztatási terv elfogadása

Előadó: Márok Csaba polgármester

              Egyebek, bejelentések

1.) Tájékoztató  az  egészségügyi  alapellátás  helyzetéről  és  a  védőnői  szolgálat   
tevékenységéről

Márok  Csaba     polgármester  köszönti  az  egészségügy  dolgozóit,  orvosokat,  védőnőket. 
Egyenként kéri az orvosokat és védőnőket ismertessék az egészségügy helyzetét.

Dr. Bartos Krisztina háziorvos köszönti a testületet. Az írásban benyújtott beszámolójához 
kiegészítésként elmondja,  hogy pozitív változás,  hogy növekedett a kifizetés,  nőtt a praxis 
bevétele, és jelenleg már két nővér van. A TB komolyan veszi a jogviszony ellenőrzését, ezért 
40 ezer Ft-ot kaptak. 

Kérdést tett fel: Bán Balázs képviselő. 

Dr. Bartos Krisztina háziorvos a megelőzésen azt érti, hogy a beteg érdeklődjön, ha meg 
akar gyógyulni, szakértői tanácsot tud adni. A takarítás kérdése megoldódott.

Molnárné Troppert Mária és Virág Attila képviselők megérkeztek.

Márok Csaba     polgármester megköszöni a tájékoztatást, Dr. Tassy Péter háziorvost kéri tartsa 
meg tájékoztatóját. 
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Dr.  Tassy  Péter háziorvos  az  írásban  leadott  beszámolójához  szóbeli  kiegészítésként 
elmondja, hogy tavaly augusztusban Finnországba mentek a családjával, de nyelvismeret és 
egyéb  családi  események  miatt  visszajöttek,  úgy  gondolja  5  évig  biztosan  nem  mennek 
külföldre. 

Márok Csaba     polgármester köszöni a tájékoztatást, kéri Dr. Mallár Erzsébet fogszakorvost 
tájékoztatójának megtartására. 

Dr. Mallár Erzsébet fogszakorvos kiegészítésképpen a teljesítményvolumennel kapcsolatban 
tájékoztatja a testületet. Be van határolva, hogy egy hónapban hány percet dolgozhatnak, mely 
kb. 21 napos munkahónapnak felel meg. 

Márok Csaba     polgármester megköszönve a tájékoztatást, a gyermekorvost kéri, tartsa meg 
beszámolóját.

Dr. Kosztándi  Molnár Éva gyermekorvos  elmondja,  hogy nagy változás  nem történt,  az 
iskola és óvoda egészségügyet  Ilyas  doktornő látja  el.  A gyermeklétszámban nincs  hiány, 
ennek ellenére minden hónapban kevesebb a finanszírozás, ilyenkor csökkentik a pontértéket. 
Eddig csak a 14-18 éves gyermekeknél kellett a TAJ számot ellenőrizni, de az OEP közölte, 
hogy szoftverhiba történt, és a 14 év alatti gyermekeknél is ellenőrizni kell.  Nehézséget jelent 
a  tanácsadáson  való  munkánál,  hogy  a  számítógép  nem  kompatíbilis  a  rendelő 
számítógépével,  ezért  minden  receptírásnál  át  kell  menni  a  gyermekrendelőbe  a  védőből. 
Probléma  az  iskolai  és  óvodai  betegeknél,  hogy  a  gyerekeket  nem  minden  szülő  viszi 
orvoshoz, így ők újra megfertőzik a már meggyógyult társaikat. Ha a gyermek beteg, akkor 
nem kellene befogadni az óvodába. Megoldás az lenne, ha elkülönítve lehetne tartani a beteg 
gyerekeket.

Kérdést tettek fel: Virág Attila, Bán Balázs képviselők.

Dr. Kosztándi Molnár Éva gyermekorvos szerint is van a betegség lappangási ideje  alatt is 
fertőzés.  A számítógéppel  az  a  probléma,  hogy a  tanácsadóban  egy régi  számítógép van, 
melyet  próbáltak  összekapcsolni,  de  a  rendszergazda  szerint  ez  nem  lehetséges.  Új  gép 
kellene. 

Márok Csaba     polgármester megköszöni a beszámolót, kéri Kaló Eszter védőnőt, tájékoztassa 
a testületet munkájáról.

Hedrickné Kaló Eszter védőnő köszönti a megjelenteket. Elmondja, hogy ő a II. körzetet látja 
el.  Ismerteti  a  gondozott  családlétszámot,  itt  sok  az  olyan  probléma,  hogy  a  várandós 
kismamák későn jönnek tanácsadásra, és sokan nem mennek el a kötelező szűrővizsgálatokra. 
Sajnálatosan  sok  nagy  szegénységben  élő  család  vállal  gyereket,  sokszor  az  ötödiket, 
hatodikat.  Az  1-2  éves  korosztály  létszáma  nem  voltozott.  A  tisztasági  vizsgálat  és  a 
szűrővizsgálatok az óvodában és az iskolában is megtörténnek. Az intézményekkel nagyon jó 
a kapcsolata. 

Márok Csaba     polgármester mivel kérdést a testület nem tett fel, Sidó Károlyné védőnőt kéri 
fel tartsa meg beszámolóját.
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Sidó Károlyné védőnő sem tud nagy változásokról beszámolni. A tanácsadó felszerelése a 
minimum  elvárásoknak  megfelel,  a  számítógép  kompatibilitása  megoldásra  vár.  Az 
adminisztráció  mindenhol  maximális,  a  személyi  feltételek  nem  változtak.  A  jogszabály, 
melynek alapján dolgoznak, szintén nem változott. A védőnői várandós tanácsadás heti két 
óra,  de  a  gyakorlatban  a  nagyobb  igényre  való  tekintettel  ez  tovább  tart,  mint  két  óra. 
Ismerteti a statisztikai adatokat. 

Kérdést tettek fel: Kis Attila, Bán Balázs képviselők. 

Sidó Károlyné védőnő elmondja,  hogy az élve születések száma soha nem annyi,  mint  a 
várandósok száma. Van aki elvetél, van aki elköltözik és nem itt szül. A szegénységben élő 
várandósok  is  érzik,  hogy  erejükön  felül  vállalják  a  következő  gyermeket,  de  arra 
hivatkoznak, hogy a fogamzásgátlás drága, viszont cigarettára költenek. 

Márok Csaba     polgármester köszöni a tájékoztatást, több szempontból is tanulságos volt. 
A következő napirend előtt 10 perc szünetet rendel el. 

A szünetben az egészségügyi dolgozók távoztak az ülésteremből.

2.) Tájékoztató  mezőfalvi  civil  szervezetek,  és  a  Mezőföldi  Híd  Egyesület   
tevékenységéről. 

Márok  Csaba     polgármester  felkéri  Bán  Balázs  képviselőt,  az  Oktatási-,  Kulturális  és 
Sportbizottság  elnökét  ismertesse  a  civil  szervezetek  támogatásával  kapcsolatos  bizottsági 
állásfoglalást.

Bán Balázs képviselő, a bizottság elnöke tájékoztat arról, hogy a bizottság megtartotta ülését, 
melyen részt vettek a civil szervezetek vezetői, akik elmondták az idei évi programjukat. Van 
olyan civil szervezet, mely nem kért támogatást. A bizottság 900 ezer Ft támogatást osztott 
fel,  100 e  Ft-ot  pedig  javasol  tartalékként  meghagyni.  A támogatásra  vonatkozóan  írásos 
javaslat  van  a  testület  előtt.  A  mezőfalvi  önkéntes  Tűzoltó  Egyesületet  mindenképpen 
szeretnék  támogatni,  de  a  következő  években  lehet  erre  külön  alapot  képezni.  A 
nagycsaládosoknak  40  ezer  Ft-ot  kellene  befizetni  országos  díjként,  ezt  esetleg  más 
költségvetésből lehetne finanszírozni. A Mezőfalvi Női Kar az idén bejegyzés alá esik, ezért 
szeretnék  őket  jobban  dotálni.  A  Mezőfalváért  Egyesület  már  évek  óta  nem  képviselteti 
magát az ülésen és a néptánc csoport sem jelentkezett, pedig jó lett volna, ha megjelennek.

Kis Attila képviselő elmondja, hogy a Mezőfalváért Egyesület tisztújítás előtt áll, az ez évi 
programját ezután fogja meghatározni. Az elmúlt évben beléptek a LEADER programba, és 
az Augusztus 20.-i programban vettek részt, a rendezvényt segítették a sportnapon. 

Dr. Woth László jegyző javasolja, hogy a nagycsaládosok támogatása a díjbefizetéshez más 
költségvetésből  legyen,  nem  venné  vissza  tőlük  a  támogatást,  de  ezzel  ne  teremtsünk 
precedenst. 
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Sóki László képviselő egyetért a jegyző úrral, de a szervezetek kényszerpályán mozognak, 
kénytelenek  az  országos  szervezethez  kapcsolódni,  ez  meghatározza  a  működési  formát. 
Valószínűleg  a  nagycsaládosok  is  ebben  a  cipőben  járnak,  kötelező  az  országos  tagdíj. 
Támogatja a nagycsaládosokat.

Molnárné  Troppert  Mária képviselő  egyetért  a  nagycsaládosok  támogatásával,  mert 
kötelező az egyesületekben a tagdíj. Az egyesület sok gyereknek sok programot szervez, ezért 
egyetért a bizottság javaslatával.

Márok  Csaba     polgármester  úgy  gondolja,  hogy  a  két  nyugdíjas  klubnak  ugyanannyi 
támogatást kellene adni, mint tavaly, amikor 90 ezer Ft-ot kaptak. 

Sóki László képviselő szerint, ha átnézik a sorokat, van rendszerezés. Kiemelték a tűzoltó 
egyesületet,  akik  szolgálatot  fognak  teljesíteni  a  faluban  és  kiemelten  kell  kezelni  a 
nagycsaládosokat is. A 70 ezres támogatási kategóriába pont beleférnek a nyugdíjas klubok. 
Egyébként  ennyi  pénzből  nem lehet  elég támogatást  adni  senkinek.  Az eredeti  indítványt 
támogatja. 

Kis Attila képviselő szerint a tartalékba helyezett 100 ezer forintból jutna még 20-20 ezer Ft a 
nyugdíjasoknak.

Horváth László képviselő szerint nem célszerű a tartalék felosztása, mert ha év közben még 
kell szervezeteket támogatni, akkor nem lesz elég pénz. 

Márok Csaba     polgármester szerint is jó, ha év közben olyan esemény van, akkor jusson rá 
pénz a tartalékból. Egyéni támogatásra az Iskolafejlesztési Alapítványhoz is lehet fordulni. 
Visszavonja a javaslatát. A civil szervezetek támogatásáról készült bizottsági javaslatra kéri a 
képviselőtestület döntését.

A képviselőtestület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

24/2009. (III.25.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  az  önkormányzat 
költségvetésében  a   mezőfalvi  Civil  szervezetek  részére  elkülönített  összegből  az 
alábbi támogatást nyújtja:

Mezőfalvi Nyugdíjasklub                                   70.000 Ft 
Sárga Rózsa Nyugdíjasklub                               70.000 Ft 
Mezőfalvi Női Kar                                              80.000 Ft 
Mezőfalvi Nagycsaládosok Egyesülete              90.000 Ft 
Mezőfalvi Lovasegylet                                       60.000 Ft 
Játszóház                                                            70.000 Ft 
Mezőfolt                                                             70.000 Ft 
Birkózó Szakosztály                                           70.000 Ft 
Asztalitenisz / Póker Klub                                  60.000 Ft
Mezőfalváért Egyesület                                      30.000 Ft
Mezőfalvi Néptánccsoport       60.000.-Ft
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Damil Horgászegyesület                                     70.000 Ft 
Mezőfalvi Önkéntes Tűzoltó Egyesület             100.000.- Ft

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. május 31. 

Márok Csaba     polgármester tájékoztat arról, hogy a Mezőföldi LEADER Egyesület tagsági 
díját az önkormányzat  vállalta. Az önkormányzat pályázatot nyújtott  be a településkapu és 
buszöblök kialakítására. A pályázatokat a LEADER elnöksége pontozta és továbbította MVH-
hoz, amikor megtörténik a hiánypótlás, akkor pontozás után rangsort készítenek. Ezt átküldik 
a LEADER Egyesületnek, akik szintén készítenek egy listát. Ezután születhet meg a döntés, 
ez  kb.  májusban  lesz.  Nagyon  sok  a  pályázat,  túligénylés  van.  A  LEADER  Egyesület 
Adonyban  működik,  elnöke  Molnár  Tibor  Iváncsa  polgármestere.  Ilyen  pályázat  volt 
Mezőfalván a honlap, a focipálya és gördeszka pálya az előző időszakban.

3.) Szervezeti és Működési Szabályzat felülvizsgálata  

Dr.  Woth  László jegyző  elmondja,  hogy  a  tegnapi  napon  ülésezett  az  Ügyrendi-, 
Összeférhetetlenségi és Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság. A bizottság átnézte az SZMSZ-
t, de nem talált olyant,  amit módosítani kellene. Apró elemek vannak, pl. a Közigazgatási 
Hivatal  már nem létezik,  de felesleges ezt  kitörölni,  mert  előbb-utóbb rendeződni fog. Az 
anyagokat elektronikus úton el kell küldeni, nem a hivatalhoz, hanem a Terka programmal. 

Töttős  Tibor képviselő,  a  bizottság  elnöke  tájékoztat  arról,  hogy  megtárgyalták  a 
szabályzatot,  ha  valakinek  javaslata  van,  szívesen  fogadja  a  bizottság.  Átnézték  a 
vagyonnyilatkozatokat, ennek eredménye benne van a jegyzőkönyvben, melyet mindenkinek 
megküldtek. Horváth László képviselő rendeletmódosítást javasolt a környezetvédelem terén, 
de az idő rövidsége miatt – még át kell nézni – később tárgyalják. 

Sóki László képviselő elfogadja a jegyző álláspontját, nem javasolja a módosítást.

Horváth László     képviselő kéri, hogy tájékoztassák arról, hogy mikor lesz ennek áttekintése, a 
javaslat egy szakérő segítségével lett összeállítva, kéri, hogy az Ügyrendi Bizottság ülésén ez 
a szakértő is részt vehessen.

Töttős Tibor képviselő, a bizottság elnöke nem látja ennek akadályát.

Kis Attila képviselő, a bizottság tagja elmondja, hogy átnézték a beadványt, egy dolog miatt 
kértek halasztást:  a  szabálysértési  eljárási  javaslattal  nem tudtak azonosulni,  ehhez át  kell 
nézni  a  jogszabályokat,  nehogy  vissza  kelljen  vonni  döntéseket.  Másfelől  vannak  a 
javaslatnak olyan része, ami túlszabályozza és túlmagyarázza a dolgokat. 

Márok  Csaba     polgármester  leszögezi,  hogy  annak  ellenére,  hogy  nincs  Közigazgatási 
Hivatal, az önkormányzat igyekszik betartani a törvényességet. A napirend tárgyalását lezárja. 
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4.) Tájékoztató a környezet állapotáról  

Virág Attila képviselő elmondja, hogy az írásos anyagot a képviselők megkapták, a feladat az 
volt,  hogy  a  programot  készítse  el.  Az  anyag  három  részből  tevődik  össze,  a  2001-es 
rendeletből, Mezőfalva bemutatásából, és az elért eredmények ismertetéséből. 

Horváth  László     képviselő  a  mozgóárusítással  kapcsolatos  rendelet  hatálybalépéséről 
érdeklődik,  mert  még  a  hétvégén  is  volt  csilingelés.  Kérte  a  jegyzőt,  értesítsék  ki  a 
szolgáltatókat. Mikor számíthatunk erre?

Dr. Woth László jegyző tájékoztat arról, hogy a rendelet hatálybalépése 2009. április 1.  A 
felkészülésre megfelelő időt kell biztosítani.

Márok Csaba     polgármester  felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy a  mozgóárusok  közül  is  van 
olyan,  aki  bejelentett  iparűzési  adót  fizető  vállalkozás  a  településen.  Őket  megkeressük, 
értesítjük. A rendelet kifüggesztésre került a hivatal hirdetőtábláján, és a jegyzőkönyvben is 
szerepel, mely a honlapon megtalálható. 
A  mozgóárusoknak  is  meg  kell  arról  győződni,  hogy  a  településen  árusíthatnak-e.  Most 
azonban a környezetvédelmi rendeletről beszélünk, kérdezem, van-e ehhez vélemény.

Szántó  István képviselő  szerint  a  program különböző  szabályokat  és  elvárásokat  rögzít, 
szépen  leírja  a  problémákat,  azt,  hogy  mit  lehetne  tenni.  Hiányolja  az  állattartással 
kapcsolatos gondokat, erre mi a teendő. Lehetne egy tartalomjegyzék is az anyagban. 

Kis  Attila képviselő  a  gazdák  részéről  a  Vízi  Társulattal  kapcsolatos  észrevételeket 
tolmácsolja. Nincsenek megelégedve a tevékenységükkel. Javaslatuk, hogy hajlandóak a vízi-
közmű díjat visszatartani, akár a földalapú támogatásukat is kockáztatva, ha az önkormányzat 
végezné  el  a  Vízi  Társulat  tevékenységét,  ez  kb.  7-8  millió  Ft-ot  jelent.  A  jegyző  úrral 
vizsgálják ennek lehetőségét, javaslatot fognak tenni. 

Márok Csaba     polgármester részt vett a Vízi Társulat küldöttgyűlését Rabi Jánossal, ahol a 
díjemeléssel kapcsolatos előterjesztést nem támogatták, a küldöttgyűlés egyébként 935 Ft-os 
díjat fogadott el. Ahhoz, hogy Mezőfalva vonatkozásában itt  lehessen tartani a pénzt, Vízi 
társulatot kellene alakítani. A lovardánál tisztítottak árkot, de nem mentek tovább. Ez az árok 
Dunaújváros - Mezőfalva útig megy tovább, végül visszajön a bolondvári árokig. Tisztítani 
kéne,  árkot  alakítani,  de  ezt  leszavazták,  pedig  majdnem  10  millió  Ft-ot  fizetünk  be  a 
település bel- és külterülete alapján.

Dr. Woth László jegyző tájékoztat arról, hogy ha ezt a tagdíjat nem fizetjük, később adóként 
behajtható. Nincs annak akadály, hogy Vízi Társulatot alakítsunk. A Vízi Társulat egyébként 
minden munkát alvállalkozóval végeztet. 

 Az állattartási rendeletet régóta nézi, hogy lehet legalább úgy megváltoztatni, hogy a legbelső 
és az intézményi területről minél jobban kiszorítani az állattartási tevékenységet. Ha nagyon 
megnézi  az  ember,  akkor  ez  nem  feltétlenül  szükséges,  az  állattenyésztésről  szóló  FM 
rendelet szigorúan helyre teszi ezt a kérdést. Le van írva, hogy milyen tartási kötelezettséggel 
lehet állatot tartani, de ami már megvan, arra nincs visszamenőleges hatály. 
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Márok Csaba     polgármester az április 22-i Föld Napjára növénytelepítést tervez, melyre várja 
a képviselőket is. A növényeket az önkormányzat veszi meg. A körforgó rendbetételéhez – 
mivel  a  tavalyi  évben  nem  művelte  –  az  előírt  vállalkozó  adja  a  növényeket.  A 
környezetvédelemről szóló anyagban szerepeljen az, hogy a Szőlőhegyen neuralgikus helyzet 
van a szemét szempontjából, melyek azok a részek ahol már sikerült kiszorítani a szemetet. 
Ezt a napirendet lezárja azzal, hogy felkéri a Környezetvédelmi Bizottság elnökét, hogy az 
elhangzott pontosításokat vezesse át az anyagba és a következő testületi ülésen újra tárgyalja 
meg a testület.

A Képviselőtestület a javaslatot egyhangúlag elfogadta.

Márok Csaba     polgármester tájékoztatja a testületet az „Út a munkába” program legfontosabb 
részét,  mely  szerint  két  részre  választja  a  segélyezettek  körét.  Az  egyik  kört  a  jegyző  a 
törvény  meghatározásával  határozatban  besorolja,  a  másik  kör  „rendelkezésre  állási 
támogatásra”  (RÁT)  jogosult.  Elkészült  Mezőfalva  Közfoglalkoztatási  Terve,  melyet  a 
Szociális Bizottság és a Szociálpolitikai Kerekasztal is megtárgyalt.

Kis Attila képviselő az Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke tájékoztat arról, hogy a 
bizottság és Szociálpolitikai  Kerekasztal  -  a Szociális  Bizottság elnöke,  a Nagycsaládosok 
vezetője, a Jegyző, a Családsegítő Szolgálat és a háziorvosok részvételével - véleményezte az 
anyagot. A bizottság részéről felmerült a képzések mennyiségi növelése, de erre a törvényi 
rendelkezése nem ad lehetőséget, mert erre szigorú szabályok vannak. A 35 év alattiakat kell 
képzésben részesíteni. A program hiányát ott látja, hogy az, aki nem dolgozik, ahhoz, hogy 
alkalmas legyen a munkára, megfelelő szakképzéssel kellene kombinálni.  A cél az, hogy a 
tartósan munkanélküli egyéneket ne szociális segélyen tartsuk, hanem kapjon feladatot, és így 
talán  hozzászokik  a  munkához.  Ezeknek  a  személyeknek   munkaügyi  számonkérése, 
felügyelete  nem kis  feladat  lesz.  Akik  külterületen  fognak  dolgozni  azoknak  szerszámot, 
megfelelő munkafelügyeletet,  munkavédelmi  oktatást  kell  biztosítani,  ez plusz költséget  is 
jelent. Ez a program az önkormányzatnak kb. egymillió Ft-ba, kerül és 25 millió Ft-ot kap. A 
bizottság mindenképpen hasznosnak tartja, hogy az önkormányzat kapcsolódik a programhoz, 
a beterjesztett anyagot elfogadásra javasolj a testületnek.

Borbély Anikó aljegyző összefoglalja a kiküldött anyagot. Elmondja, hogy két anyag került 
kiküldésre,  az  első  változatot  megküldték  a  Munkaügyi  Központnak,  mely  az  ő  válaszuk 
alapján pontosításra került. A komplett anyag alapján 59 ember van RÁT-ra jogosult, hárman 
képzésre menne, marad 56 ember, akiknek meg kell oldani a foglalkoztatását, napi 6 órában. 
A  képviselőtestületnek  határozattal  kell  elfogadni  a  programot,  melyet  elfogadás  után  a 
Magyar Államkincstárnak meg kell küldeni.

Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  ez  nem  a  közhasznúak  köre.  Alapvetően  a 
legtöbb ember el van osztva a település utcáinak rendbetételére, a konyhára 1 fő, az ÖNO-hoz 
5 fő,  ügyviteli  segítő 4 fő,  intézmények takarítására  5 fő és 2 fő karbantartó  az iskolába. 
Orvosi alkalmassági vizsgálatra küldtük őket, bizonyára lesz köztük olyan, aki alkalmatlan 
minősítést kap. 

Borbély Anikó aljegyző tájékoztat arról, hogy a kiesők helyére már van három új ember. A 
Munkaügyi  Központtal  együttműködő  személyek  valamikor  jogosultak  lesznek  erre  az 
állásra, ők is jöhetnek dolgozni. Az önkormányzatnak ezzel az 56 fővel kell gazdálkodni. Az 
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állam  részérő  annyi  pénzt  érkezik,  amennyire  szükség  van.  A  tervet  év  közben  lehet 
módosítani.

Virág Attila képviselő szerint a szemétszedésben is lehet az embereket alkalmazni, erről a 
bizottsági ülésen is szó volt. A gazdák géppel is segítenének, ha összehordják a szemetet, ők 
géppel elszállítják.

Márok Csaba     polgármester szerint csodát nem kell várni, az emberek irányítását saját maguk 
közül kellene kiválasztani. Aki nem veszi fel a munkát, felszólítást kap, utána pedig elveszti 
jogosultságát a RÁT-ra és a segélyre. 
Kéri, hogy aki a közfoglalkoztatási tervet elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon.

A képviselőtestület 13 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

25/2009. /III.25./ Ök. sz. Képviselőtestületi Határozat

1. Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
szóló  1993.  évi  III.  tv.  (továbbiakban:  Sztv.)  37/A  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak 
megfelelően  elkészítette  a  2009.  évre  vonatkozó  közfoglalkoztatási  tervet  és  előzetes 
véleményezésre  megküldte  az  állami  foglalkoztatási  szervnek,  valamint  a  helyi 
Szociálpolitikai Kerekasztalnak.

2.  A  Képviselő-testület  –  fenti  szervek  véleményének  ismeretében  -   Mezőfalva 
Nagyközség Önkormányzatának 2009. évi Közfoglalkoztatási Tervét elfogadja.

3.  Megállapítja, hogy 2009. évben az Sztv. 37/C. § (4) bekezdésében foglaltak szerinti 
rendszeres szociális segélyre jogosult személyek közfoglalkoztatását - a tervben foglaltak 
szerint – nem tudja biztosítani, ezért részükre nem biztosítja a települési önkormányzattal 
történő megállapodás lehetőségét. 

4. Megállapítja, hogy az Önkormányzat a közcélú foglalkoztatást napi 6 órás munkaidővel 
biztosítja,  kivéve  az  egyes  szociális  és  foglalkoztatási  tárgyú  törvények  módosításáról 
szóló 2008. évi CVII. tv. 51. § (14) bekezdésében foglalt személyeket, akik számára 8 
órás munkaidőt kell biztosítani.   

5.  Felhívja  a  polgármestert  arra,  hogy  a  Közfoglalkoztatási  Tervet  a  Magyar 
Államkincstár  Közép-dunántúli  Regionális  Igazgatósága  Államkincstári  Irodája  -  8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. – részére 5 napon belül küldje meg.  

       Felelős: Márok Csaba polgármester
       Határidő: elfogadást követő 5 nap 

Márok  Csaba     polgármester  a  szociális  rendelet  módosítására  kéri  a  Képviselőtestületet, 
melyet  Borbély  Anikó  aljegyző  a  rendszeres  segélyezettek  körét  érintő  változások  miatt 
átdolgozott. Név szerint kéri a testület szavazását. 

9



A Képviselőtestület név szerinti szavazással: 
Márok Csaba polgármester igen,
Bán Balázs képviselő igen,
Cseke Ottó képviselő igen,
Horváth László képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Kis Attila képviselő igen,
Salgó József képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Molnárné Troppert Mária képviselő igen,
Tarány Sándor képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Virág Attila képviselő igen, 
Töttős Tibor képviselő igen szavazatával – 12 igen szavazattal – az alábbi rendeletet alkotta: 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
5./2009. (III.27.) rendelete

 az egyes szociális ellátási formák szabályozásáról szóló 10/2000.(VI.9.) rendelet 
módosításáról

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  egyes  szociális  és 
foglalkoztatási  tárgyú  törvények  módosításáról  szóló  2008.  évi  CVII.  törvény  14.  §-ában 
kapott  felhatalmazás alapján az alábbi rendeletet alkotja:

1.  §.  Az   egyes  szociális  ellátási  formák  szabályozásáról  szóló  10/2000.(VI.9.)  rendelet 
(továbbiakban: R.) 21. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„21. § (1)  Az Szt. 37/B. § (1) bekezdésének b) és c) pontja szerinti személy a rendszeres 
szociális  segély  folyósításának  feltételeként  köteles  a  Szociális,  Családsegítő  és 
Gyermekjóléti  Intézmény  Családsegítő  szakmai  egységével  (továbbiakban:  Családsegítő  ) 
együttműködni.

(2)  A  Családsegítővel  együttműködésre  köteles  személy  (továbbiakban:  együttműködésre 
köteles  személy)  -  a  pénzbeli  és  természetbeni  szociális  ellátások  igénylésének  és 
megállapításának,  valamint  folyósításának  részletes  szabályairól  szóló  63/2006.  (III.27.) 
Korm. rendelet (továbbiakban: Korm.r.) 17. § (10) bekezdésének c) pontjában foglaltaknak 
megfelelően kidolgozott – az egyéni élethelyzetéhez igazodó beilleszkedést segítő program 
elkészültét  követően,  a  Családsegítő  erről  történő  értesítésének  kézhezvételét  követő   15 
napon belül  köteles  megkötni a beilleszkedést segítő programról szóló megállapodást.
 

(3)  Az együttműködésre köteles személy a folyamatos kapcsolattartás érdekében havonta egy 
alkalommal köteles a Családsegítő által megjelölt időpontban személyesen megjelenni. 
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(4)  Az  együttműködésre  köteles  személyre  vonatkozó  határidők  elmulasztásának 
igazolásaként  kizárólag  orvosi  igazolás  fogadható  el,  amelyet  az  elmulasztott  határnaptól 
számított 15 napon belül kell a Családsegítő részére benyújtani.”

2. § Az R. 24. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„24. § Az együttműködés keretében biztosított beilleszkedést segítő programok típusai:

a) az egyéni képességeket fejlesztő, vagy az életmódot formáló foglalkozás, tanácsadás,
b) munkavégzésre történő felkészülést segítő programban való részvétel,
c) iskolai végzettségének megfelelő oktatásban, képzésben történő részvételre, első 
    szakképesítés megszerzésére ösztönző foglalkozásokon való részvétel,
d) egészséges és kiegyensúlyozott időskorra, a családi teendők ellátására való felkészítés,
e) 14 éven aluli kiskorúakat nevelők esetén a gyermekgondozási és háztartási teendők 
    ellátására, a gyermeknevelés melletti tanulásra, önmegvalósítás erősítésére való felkészítés, 
f) munkára ösztönző és képessé tevő tanácsadáson, családi életvitelt segítő foglalkozásokon 
   való részvétel.”
   
3. § Az R. 25. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„25.  §  Az együttműködésre  köteles  személy megszegi  az  R.  21.  §  (1)  bekezdése  szerinti 
együttműködési kötelezettséget akkor, ha:

• a Korm. r. 17. § (1) bekezdésének d) pontjában meghatározott 15 napon belül nem 
keresi  fel  az  együttműködésre  kijelölt  szervet  a  nyilvántartásba  történő  felvétele 
érdekében,

• a beilleszkedést segítő programról szóló együttműködési megállapodást nem köti meg, 
• a beilleszkedést  segítő  programban kötött  megállapodásban meghatározottakat  – az 

abban rögzítettek szerint – nem teljesíti.”  

4. § Az R. 26. §-a helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„26. § (1) Az együttműködésre kijelölt Családsegítő köteles:

• az  R.  21.  §  (2)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  kidolgozott  beilleszkedést 
segítő  program  elkészültéről  haladéktalanul  értesíteni  az  együttműködésre  köteles 
személyt,

• az  együttműködésre  köteles  személy  részére  előírt  határidők  elmulasztásának 
igazolására  nyitva  álló  határidő  leteltét  követő  öt  munkanapon  belül  értesíteni  a 
jegyzőt a mulasztás tényéről, illetve az együttműködési kötelezettség megszegésének 
bármely körülményéről, 

• az  együttműködésre  köteles  személlyel  havonta  egy  alkalommal  személyesen 
találkozni a folyamatos kapcsolattartás érdekében,

• a  beilleszkedést  segítő  program  végrehajtásáról  készült  írásos  értékelést  az 
együttműködési megállapodás megkötésétől számított egy év leteltét követő 30 napon 
belül elkészíteni és a jegyző részére megküldeni. 

(2) Ha  az állami foglalkoztatási szerv a rendelkezési támogatásra jogosult személy részére az 
álláskeresési  megállapodásban   a  családsegítő  szolgálattal  való  együttműködési 
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kötelezettséget ír elő, a Családsegítő az együttműködési kötelezettség teljesítése érdekében 
köteles ezen személyeket is ellátni.” 

5. §. (1) E rendelet 2009. április 1. napján lép hatályba, rendelkezéseit a folyamatban lévő 
ügyekben is alkalmazni kell.

(2)  E rendelet hatályba lépésével egyidejűleg  hatályát veszti:
a) az R.
aa) 22. §-a,
ab) 23. §-a,
ac) 24/A §-a,
ad) 3. § b.) pontjában az „egészségügyi szolgáltatásra való jogosultság” szövegrész,
ae) 40. §-a,
af) 48.§ (2) bekezdése,
b) az R. módosításáról szóló 8/2007. (II.26.) rendelet 5. §-a.

Márok Csaba                   Dr. Woth László
polgármester     jegyző

Márok Csaba     polgármester  a 2008. évi költségvetési  rendelet  módosítását  javasolja, mert 
Daruszentmiklós  belépésével  elindult  az  Egységes  Pedagógiai  Szolgálat,  valamint 
adómódosítás miatt, ugyanis kevesebb az iparűzési adó, magasabb az SZJA, jelentősen nőtt a 
gépjárműadó.  Ezek a  változások a  táblázatokban – melyet  írásban megkapott  a  testület  – 
szerepelnek. Név szerinti szavazással kéri a testület döntését.

A Képviselőtestület név szerinti szavazással: 

Márok Csaba polgármester igen,
Bán Balázs képviselő igen,
Cseke Ottó képviselő igen,
Horváth László képviselő igen,
Sóki László képviselő igen,
Kis Attila képviselő igen,
Salgó József képviselő igen,
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen,
Molnárné Troppert Mária képviselő igen,
Tarány Sándor képviselő igen,
Szántó István képviselő igen,
Virág Attila képviselő igen, 
Töttős Tibor képviselő igen szavazatával – 12 igen szavazattal – az alábbi rendeletet alkotta: 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének
6/2009. (III. 27.) számú rendelete

az önkormányzat költségvetéséről szóló 2/2008. (II. 29.)
rendelet módosításáról

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  képviselő-testülete  az  Államháztartásról  szóló 
1992. évi XXXVIII. törvény 65. §-a alapján – figyelembe véve ezen jogszabály, valamint a 
költségvetési  szervek  tervezésének,  gazdálkodásának,  beszámolásának  rendszeréről  szóló 
217/1998.  (XII.  30.)  Korm.  rendeletben  meghatározottakat  –  a  2008.  évi  költségvetéséről 
alkotott rendeletét – a továbbiakban költségvetési rendelet – az alábbiak szerint módosítja:

1.§ A költségvetési rendelet 3/A. §-a az alábbiak  szerint módosul:

„3/A. § A képviselőtestület az önkormányzat 2008. évi költségvetésének módosított:
a) kiadási főösszegét 767.610 ezer Ft-ban,
b) a bevételi főösszegét 767.610 ezer Ft-ban állapítja meg.”

2.§ A költségvetési rendelet 5.§ (2) bekezdése a következők szerint módosul: 

„5.§  (2)  Az  önkormányzat  működési,  fenntartási  kiadási  módosított  előirányzatait  a 
képviselőtestület a következők szerint határozza meg: 

Megnevezése:                                                                                       e Ft
- Működési kiadások módosított előirányzata összesen:         685.628 

Ebből: 
- személyi jellegű juttatások:                                                   368.366
- munkaadót terhelő járulékok:                                               109.477
- dologi jellegű kiadások:                                                        150.295
- speciális célú támogatások:                                                    57.187

ebből: működési célú átadás:                                                   9.037
          szociálpolitikai juttatás:                                               48.150

- pénzbeli juttatás:                                                                         303”

3.§ A költségvetési rendelet 6.§ (2) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés kerül:

„6.§ (2) Az önkormányzat felújítási és felhalmozási kiadásainak módosított előirányzatait a 
képviselőtestület a következők szerint határozza meg: 

Megnevezése:                                                                                   e Ft
- Felújítások és felhalmozási kiadások módosított 
      előirányzata összesen:                                                        51.377 

Ebből:
- beruházások:                                                                       23.764
- felújítások:                                                                          24.789
- egyéb felhalmozási célú kiadások, támogatások:                 2.824”
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4.§ A költségvetési rendelet 6.§ (4) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés kerül:

„6.§ (4) Az önkormányzat  egyéb – 5.§ (1), valamint a 6.§ (1) bekezdésében megállapított 
előirányzatokba  nem  tartozó  (hitelek,  rövid  lejáratú  értékpapírok  kiadási  előirányzata; 
pénzforgalom nélküli kiadások előirányzata; kölcsönnyújtási kiadási előirányzat; valamint a 
kiegyenlítő  kiadások  előirányzata)  –  kiadási  előirányzata  33.600  ezer  Ft,  módosított 
előirányzata 30.605 ezer Ft, amely kizárólag tartalékot tartalmaz.”

5.§ A költségvetési rendelet 9.§ (1) bekezdése a következők szerint módosul:

„9.§ (1)  A Polgármesteri  Hivatal  tartaléka  összesen:  33.600 ezer  Ft,  módosított  tartaléka: 
30.605 ezer Ft, mely összeg mind céltartalék a várható pályázatok önerejére.”

6.§ Ez a rendelet kihirdetése napján lép hatályba, rendelkezéseit azonban 2008. december 31. 
napjától kell alkalmazni.

Márok Csaba                                                                                                Dr.. Woth László
polgármester                                                                                                            jegyző    
 

Dr. Woth László jegyző a Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítását javasolja. A 
módosítás  a Művelődési  Ház és Könyvtár  átszervezésével  kapcsolatban szükséges,  mert  a 
Magyar  Államkincstár  hiánypótlást  kért.  Január  elsejével  lépett  életbe,  hogy  újra  be  kell 
sorolni  a  költségvetési  szervezeteket.  A  mai  napon  elfogadták  a  kiegészítést,   a  társulás 
alapításával jó kapcsolat jött létre a MÁK-kal. 

Márok Csaba     polgármester javasolja az Alapító Okirat elfogadását.

A Képviselőtestület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

26/2009. /III.25./ Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 12/2008.(I.30.) Ök. 
sz. határozatával megállapított Mezőfalva Nagyközség Polgármesteri Hivatalának 
Alapító okiratát az alábbiak szerint módosítja:

1.  Az Alapító Okirat 5.) pontjában „Az intézmény alaptevékenysége” megnevezés a) 
betűjelzést kap, és az 5.) pont b) betűjellel egészül ki az alábbiak szerint: 

„ b) Az intézmény jogszabályban meghatározott közfeladata: a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990 évi LXV. tv. 38. § (1) bekezdésének értelmében „A 

14



képviselő-testület egységes hivatalt hoz létre – polgármesteri hivatal elnevezéssel – az 
önkormányzat működésével, valamint az államigazgatási ügyek döntésre való 
előkészítésével és végrehajtásával kapcsolatos feladatok ellátására. A polgármesteri 
hivatal ellátja a nemzeti és etnikai kisebbségek jogairól szóló törvényben 
meghatározott feladatokat.”

2. Az Alapító okirat 9.) pontja az alábbiakra módosul:

„Az intézmény jogállása: önálló jogi személy, vezetője a jegyző, akit a képviselő-
testület pályázat útján határozatlan időre nevez ki, felette a munkáltatói jogokat a 
polgármester gyakorolja.”  

3. Az Alapító Okirat 11.) pontja az alábbiakra módosul:

„Az intézmény irányító szerve: Mezőfalva Nagyközség Képviselő-testülete.”

4. Az Alapító Okirat 12.) pontja helyébe az alábbiak lépnek, a 12.) pont pedig 13.) 
pontra módosul:

„A költségvetési szerv típusa tevékenység szerint: Közhatalmi költségvetési szerv.
 A költségvetési szerv típusa funkció szerint: Önállóan működő és gazdálkodó 
költségvetési szerv.”   
                                                 
5. Az Alapító Okirat az alábbi 14.) ponttal egészül ki:

„Foglalkoztatottakra vonatkozó foglalkoztatási jogviszonyok: 
a) Köztisztviselők és ügykezelők vonatkozásában: a köztisztviselők jogállásáról szóló 
1992. évi XXIII. tv.,
b) Közalkalmazottak vonatkozásában: a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi 
XXXIII. tv.,
c) Fizikai alkalmazottak vonatkozásában: a Munka Törvénykönyvéről szóló 1992. évi 
XXII. tv.

6. Az 1-5. pontban foglalt módosítások hatályba lépésének időpontja: 2009. április 15.

7. A Képviselőtestület felkéri a jegyzőt, hogy az Alapító Okirat módosításáról szóló 
képviselőtestületi határozatot, valamint Mezőfalva Nagyközség Polgármesteri 
Hivatalának a módosítással egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát a Magyar 
Államkincstár Közép-Dunántúli Regionális Igazgatósága Államkincstári Iroda – 8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére haladéktalanul küldje meg.

Felelős: Dr. Woth László jegyző
Határidő: azonnal
       

Egyebek, bejelentések

Márok Csaba     polgármester tájékoztatást ad arról, hogy a KVVM FI ellenőrzést hajtott végre 
a  csatorna-beruházással  kapcsolatban,  mindent  rendben  találtak.  A  projektmenedzserrel 
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tartják  a  kapcsolatot,  Rácz  Krisztinával  és  Ferenci  Évával  egyeztetnek,  haladnak. 
Közbeszerzési Értesítő Szerkesztőbizottságok észrevételeit a közbeszerzési tanácsadó köteles 
átvezetni, mert nem jelenik meg a kiírás. Erre nem kell külön testületi határozatot hozni. A 
hiánypótló anyag átküldésre került minden egyes településnek. Baracs ezt külön elfogadta. 
Nagyvenyimen tegnap volt ülés, ahol érdekes állásfoglalás született,  vonjuk vissza a teljes 
tervező  előkészületet.  A  testület  kéri  együttes  testületi  ülésen  jóváhagyni  külön  a  formai 
módosításokat.  Érdemileg  a  kiírást  nem  érinti.  A  KVVM  FI  ellenőrzésén  itt  volt  Varga 
Balázs, aki szerint ezt nem kell külön elfogadni. Egyeztetett a polgármesterekkel, ha még ez a 
szívük  vágya,  akkor  együttes  testületi  ülésen  fogadjuk  el,  április  másodikán  17  órakor. 
Felvetődött, hogy nem haladunk, nem történik semmi. A társulási anyagokat Dr. Galambos 
Dénes készíti, megtörtént a PR képzés, közben folyik az RMT CBA előkészítése. Az NFÜ 
honlapjára új útmutató került fel, ezért át kell az anyagokat dolgozni, a munka folyik.

Tájékoztat továbbá arról, hogy az iskolai pályázathoz még nyilatkozatot kell felvinni, hogy 
hol kívánjuk megvalósítani a fejlesztő szobát. A pályázatot befogadták, értékelésre bocsátják, 
valamint elfogadták a harmadik mérföldkövet is. 

Tarány Sándor képviselő kérdezi,  hogy helytörténettel  ki  foglalkozik.  Véleménye  szerint 
meg  kellene  óvni  a  fákat.  A Postával  szembeni  eperfákat  védetté  kellene  nyilvánítani.  A 
gyerekekkel helytörténeti dolgozatot kellene íratni, melyben leírhatnák, hogy az eperfák hogy 
kerültek oda, és írhatnának Selyemmajorról is. 

Felfigyelt egy új tömegsportra, síbotokkal gyalogolnak fiatalok és idősek egyaránt. Ezt hozzá 
lehetne kapcsoltatni Mezőfalva környékéhez, túraútvonalat lehetne kijelölni pl. a kishantosi 
tóhoz, ahol ehhez programokat lehetne szervezni. A régi vasúti töltésen is nagyon sok szép fa 
van,  őzikék  stb.,  valamint  szép  útvonal  lehetne  Bolondvárra  is.  Szeretné,  ha  ezeket 
felvállalnák a sportvezetők.

Bán Balázs bizottsági elnök emlékeztet arra, hogy a jegyző úr megígérte, hogy a Szőlőhegyen 
ki lesznek téve a házszámok, ill. helyrajzi számok. A Dél-Mezőföldi Vízi Közmű által kiadott 
lapokon miért nem szerepel, hogy mennyi a csatornadíj.

Dr.  Woth  László jegyző  a  Szőlőhegyi  házszámokkal  kapcsolatban  elmondja,  hogy  van 
közhasznú,  aki  elkészíti  a  számokat  egy  műanyag  lapra.  Csak  helyrajzi  számokat  lehet 
megadni, ezek hivatalosak. Ennek megoldása napirenden van. 

Márok Csaba     polgármester a csatornadíjjal kapcsolatban elmondja, hogy azért nem szerepel 
ennek összege a kiadott  lapokon, mert  ármegállapító  jogköre az önkormányzatnak van.  A 
csatornadíjról szóló rendelet kihirdetésre került. 

Virág Attila képviselő a Virág és Társa Kft kérését tolmácsolja, szabadidőparkot szeretnének 
létrehozni.  Épületeket  szeretnének  építeni,  melyben  lenne  sportközpont  is.  Ehhez  építési 
engedélyre  van  szükségük,  ezért  kéri  a  Rendezési  Terv  módosítását,  e  nélkül  nem lehet 
fejlesztést eszközölni, mert ez a terület építési tilalom alatt áll.

Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  Dobrádi  Istvánné  műszaki  főmunkatárs 
megkereste a terv készítőjét, konzultálnak arról, hogy ez megoldható-e. Ha egyszerű, akkor 
nincs akadálya a módosításnak, de ez nem egyszerű dolog. 
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Dr. Woth László jegyző tájékoztat arról, hogy a Rendezési Terv módosítása esetén minden 
elölről kell kezdeni, szakhatósági engedélyek, lakossági egyeztetés, ez időben kb. másfél év 
és sok költséggel jár. Minden módosításnak ugyanaz a folyamata. 

Szántó István képviselő támogatja a Virág és Társa kft. fejlesztési céljait, a tó szépen ki van 
épülve. Kérdezi, hogy a Piac térnek lesz-e avatója, és ha igen, mikor? Az autósok felállnak a 
parkra, ezért az átadásra a táblákat ki kell rakni.

Bán Balázs bizottsági elnök szerint a névadással foglalkozni kellene.

Dr. Woth László jegyző tájékoztat  arról,  hogy a közterület  elnevezése a képviselőtestület 
joga, erről a következő ülésen lehet dönteni. 

Márok Csaba     polgármester  elmondja,  hogy a  táblákat  megrendelték,  az  átadás  a  tervek 
szerint május 1-jén lesz.

Dr.  Woth  László jegyző  hivatkozva  az  önkormányzatokról  szóló  törvény  és  a 
képviselőtestület  által  alkotott  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatra,  -  mely  szerint  a 
polgármester  javaslata  alapján  a  képviselőtestület  alpolgármestert  választ  –  felkéri  a 
polgármestert, jelöljön alpolgármestert. 

Horváth  László     képviselő  kérdezi,  hogy  miért  nem  volt  ez  napirendi  pont,  nem  tudott 
felkészülni. 
 
Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  erre  nem  kell  felkészülni,  a  polgármester 
jogosult jelölni, és a jelölt személyről pedig a képviselőtestület dönt. Egyébként sem érti a 
kérdést,  hiszen az elmúlt  ülésen éppen Horváth képviselő úr vetette  fel  az  alpolgármester 
választását. 
Ezért  az  önkormányzati  törvényben  biztosított  jogkörénél  fogva javaslatot  tesz  Mezőfalva 
Nagyközség  alpolgármesterére  Cseke  Ottó  képviselő  személyében.  Javasolja,  hogy  az 
Ügyrendi Bizottság bonyolítsa le a titkos szavazást.

A Képviselőtestület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

27/2009. /III.25./ Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete az alpolgármester választás 
titkos lebonyolításával az Ügyrendi-, Összeférhetetlenségi és Vagyonnyilatkozat-kezelő 
Bizottságot bízza meg.

Felelős: Márok Csaba polgármester

Határidő: azonnal

A titkos szavazásról a jegyzőkönyv mellékelve! 
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Töttős  Tibor képviselő,  az  Ügyrendi-,  Összeférhetetlenségi  és  Vagyonnyilatkozat-kezelő 
Bizottság elnöke ismerteti a titkos szavazás eredményét, mely szerint 9 szavazattal Cseke Ottó 
képviselőt választotta meg a testület alpolgármesternek.

28/2009. /III.25./ Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete alpolgármesternek 
Cseke Ottó képviselőt választotta.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba polgármester felkéri az alpolgármestert az eskü letételére.

Az  eskü  letétele  után  Márok  Csaba polgármester  javasolja  a  képviselőtestület  az 
alpolgármester  tiszteletdíját  havi  bruttó  70.000-  Ft-ban  állapítsa  meg,  április  1-jétől. 
Költségtérítésként a tiszteletdíjának 20 %-ában, havi bruttó 14.000.- Ft-ban állapítsa meg. 

A Képviselőtestület – 12 igen szavazattal, Cseke Ottó nem szavazott – az alábbi határozatot 
hozta:

29/2009. /III.25./ Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  az  alpolgármester 
illetményét 2009. április l-jei hatállyal havi bruttó 70.000- Ft-ban (azaz Hetvenezer 
Forintban),  költségtérítését  havi  bruttó  14.000.-  Ft-ban  (azaz  Tizennégyezer 
Forintban) határozza meg. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2009. március 31. 

Márok Csaba     polgármester felhívja a figyelmet arra, hogy alpolgármesterré választása miatt 
Cseke Ottó képviselő úr tagsága megszűnik az Oktatási- Kulturális és Sportbizottságban, ezért 
oda  új  tagot  kell  választani.  Javasolja  Salgó  József  képviselőt  a  bizottság  tagjának 
megválasztani.

A Képviselőtestület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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30/2009. /III.25./ Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  az  Oktatási-, 
Kulturális és Sportbizottság tagjának Salgó József képviselőt megválasztotta. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba     polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta. 

K.m.f.

Dr. Woth László Márok Csaba
      jegyző polgármester
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